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 Protokół nr 38/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 3 listopada 2015 r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  Na wniosek przewodniczącego zdjęto n/w punkty porządku posiedzenia: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie 

umowy użyczenia sprzętu medycznego ze Szpitalem Powiatowym w Nowym 

Mieście Lubawskim Spółka z o.o. 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie 

umowy użyczenia aparatury i sprzętu rehabilitacyjnego dla przychodni                 

„Nad Jesionką” w Lubawie ze Szpitalem Powiatowym w Nowym Mieście 

Lubawskim Spółka z o.o. 

 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 

załącznik nr 2.        

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 34/2015, 

35/2015, 36/2015, 37/2015. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                       

B. Grzywacz, A. Stajszczak, B. Kurowski. 
 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane /gmina 

Biskupiec działka nr 246/3 i 241/. 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski - dyrektor ZDP/ 

 

Pan Kłosowski poinformował, że gmina zwraca się z wnioskiem o podjęcie stosownych 

uchwał w sprawie dysponowania nieruchomościami na cele budowlane tj. na budowę 

chodników w miejscowości Mierzyn i Ostrowite. Dodał, że gmina wnioskuje o podjęcie 

uchwał Rady Powiatu, natomiast radca prawny stwierdził, iż powinny być podjęte uchwały 

Zarządu Powiatu. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Wniosek z gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 3. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak, B. Kurowski. 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane /gmina 

Biskupiec działka nr 222/7 i 160/. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak, B. Kurowski. 
 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana Zbigniewa 

Mróz – radnego Gminy Biskupiec w sprawie położenia chodnika wzdłuż drogi 

powiatowej nr 1238. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że wpłynął wniosek pana Z. Mróz stanowiący załącznik nr 4, 

w sprawie położenia chodnika wzdłuż drogi powiatowej nr 1238 na odcinku od skrzyżowania 

z drogą powiatową nr 1236 do Sanktuarium Matki Bożej Wardęgowskiej. Dodał, że wniosek 

o podobnej treści był już rozpatrywany /wniosek został rozpatrzony negatywnie/. 

Poinformował, że w tym roku nie ma możliwości finansowych, żeby wykonać inwestycję. 

Ponadto pan Kłosowski dodał, że ruch na w/w drodze nie jest duży. Nadmienił, że przy tym 

odcinku drogi znajduje się 14 posesji. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek negatywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                        

B. Grzywacz, A. Stajszczak, B. Kurowski. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pani Elżbiety 

Zagórskiej – Sołtys wsi Mroczno w sprawie położenia chodnika przy drodze Mroczno – 

Sugajno oraz remontu drogi w kierunku Sugajenka. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że chodzi o położenie chodnika od posesji pana /wyłączenie 

jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 

informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 

Obywatelskich/ wzdłuż hydroforni, przy drodze powiatowej Mroczno – Sugajno ok. 100 m. 

Dodał, że ZDP mogłoby wykonać chodnik w ramach posiadanych środków. Natomiast na 

położenie nawierzchni asfaltowej na drodze powiatowej w kierunku Sugajenka nie ma 

środków. Stwierdził, że nawierzchnia na w/w drodze jest dobra mimo, iż ma już trzydzieści 

lat nie ma na niej dziur. 

 

Wniosek pani E. Zagórskiej stanowi załącznik nr 5. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie w zakresie wykonania chodnika, natomiast 

negatywnie w zakresie wykonania nawierzchni na w/w drodze. Za głosowali: A. Ochlak,           

K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, B. Kurowski. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku gminy Nowe Miasto 

Lubawskie w sprawie przebudowy dróg lokalnych w miejscowości Mszanowo i Chrośle. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że wniosek był już omawiany na poprzednim Zarządzie. Była 

pozytywna decyzja Zarządu jeśli chodzi o kwotę wsparcia finansowego dla gminy w 

wysokości  50 000 zł. Zapytał, czy taką samą kwotę gmina zwróci powiatowi na inwestycje 

drogowe. 
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Starosta stwierdził, że powiat powinien udzielić pomocy finansowej gminie, ale również 

powinien uzyskać środki w takiej samej wysokości na inwestycje drogowe. 

 

Wniosek gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                        

B. Grzywacz, A. Stajszczak, B. Kurowski. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku gminy Grodziczno 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie przy realizacji inwestycji drogowych w 

ramach Programu Obszarów Wiejskich na lata 2014 – 2020. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że dzisiaj wpłynęła informacja z gminy Grodziczno dotycząca 

pomocy finansowej w wysokości 10 000 zł /pierwotnie wnioskowano o kwotę 550 000 zł/ na 

realizację inwestycji pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 183024N Rynek – Kiełpiny”. 

Ponadto pan Kłosowski poinformował, że z informacji które uzyskał wynika, iż partnerstwo 

w PROW-ie będzie polegało na tym, że dodatkowe punkty będą za realizację wspólnych 

inwestycji powiatowych z gminnymi.  

 

Wniosek gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 7 i 8. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z gminy 

Grodziczno w sprawie udzielenia  pomocy finansowej Powiatowi Nowomiejskiemu. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że gmina wnioskuje o udzielenie pomocy finansowej w 

wysokości 360 000 zł z przeznaczeniem na „Przebudowę drogi gminnej 183003N Mordęgi 

(gr. gminy) – Kuligi Wólka (DW 538)” w ramach Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej 

Infrastruktury Drogowej. Gmina deklaruje pomoc finansową w takiej samej wysokości z 

przeznaczeniem na inwestycje drogowe. 

 

Pismo z gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 9. 

 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego Powiatu 

Nowomiejskiego w 2016r. z zakresu udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Haska poinformowała, że zadanie dotyczy nieodpłatnej pomocy prawnej. Dodała, że 

oferty można składać do 30 listopada. 

Pani Sekretarz poinformowała, że w załączniku zostały poprawione literówki. Dodała, że 

powiat nadal nie posiada środków na realizację w/w zadania. W momencie kiedy zostanie 

wybrana organizacja pozarządowa, to zarząd podpisując umowę przyjmuje zobowiązanie,  

naruszona zostanie dyscyplina finansów publicznych. Poinformowała, że przygotowała pismo 

do wojewody, który monitoruje realizację zadania w sprawie przekazania środków na ten cel.  

Pan Kurowski zapytał w jakich terminach biuro będzie przyjmowało interesantów. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że w załączniku do projektu uchwały jest określone w jakim 

terminie i godzinach prawnicy będą obsługiwali biuro. Wyjaśniła, że biuro będzie 
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przyjmowało przez pięć dni w tygodniu po cztery godziny od poniedziałku do piątku, w 

każdy dzień w innej gminie /jeden dzień w Starostwie/. 

 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak, B. Kurowski. 
 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych przez 

organizacje pozarządowe prowadzące działalność pożytku publicznego. 

 

Zarząd powołał komisję konkursową, w skład której weszli: 

1. Przedstawiciel podmiotu zlecającego zadanie – Katarzyna Trzaskalska, 

2. Radny Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim – Romuald Koszewski, 

3. Przedstawiciel Rady Organizacji Pozarządowych Powiatu Nowomiejskiego – Ewa 

Dembek. 

      

W pracach komisji konkursowej uczestniczą z głosem doradczym:  

1. Sekretarz Powiatu – Ewa Kalisz Górzkowska. 

2. Pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych – Jolanta Haska. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak, B. Kurowski. 

 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy użyczenia pomieszczeń Poradni 

Chorób Płuc i Gruźlicy ze Szpitalem Powiatowym w Nowym Mieście Lubawskim Spółka 

z o.o. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że wpłynął wniosek pana J. Karwowskiego, stanowiący 

załącznik nr 10, w sprawie rozwiązania umowy użyczenia dla pomieszczeń Poradni Chorób 

Płuc i Gruźlicy. Wyjaśniła, że była jeszcze zawarta umowa ze spółką MEDICAL, która już 

nie funkcjonuje.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak, B. Kurowski. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie ogłoszenia dziesiątego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż 

nieruchomości zabudowanej położonej w Czachówkach, stanowiącej własność Powiatu 

Nowomiejskiego, ustalenia ceny wywoławczej, wadium, zastosowania bonifikaty oraz 

powołania komisji przetargowej. 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że w styczniu mija półroczny okres ogłoszenia przetargu. 

Dodała, że należałoby ogłosić kolejny przetarg, ponieważ kiedy minie półroczy okres to 

trzeba powtarzać całą procedurę przetargową. Ustalono cenę wywoławczą w wysokości 

1.700.000,00 zł, nie dolicza się podatku VAT do ceny uzyskanej w przetargu. Do ceny 
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sprzedaży w części 45% nieruchomości zastosowano bonifikatę w wysokości 50 % oraz 

ustalono wadium w wysokości 10 % w/w ceny wywoławczej.  

 

 

Ponadto Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

Przewodniczący komisji przetargowej – Katarzyna Trzaskalska 

Zastępca przewodniczącego komisji przetargowej – Alina Banaszewska 

Członek komisji przetargowej – Wojciech Umiński 

Członek komisji przetargowej – Jolanta Domżalska 

Członek komisji przetargowej – Sebastian Kiński 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak, B. Kurowski. 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia opinii do wniosku o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej 

polegającej na rozbiórce starego i budowie nowego mostu nad rzeką Młynówką w 

miejscowości Słupnica, w km. 34+540 drogi wojewódzkiej nr 538 wraz z rozbudową 

drogi na odcinku ok. 800 m. 

 

Pan Samsel poinformował, że wydział po przeanalizowaniu dokumentacji pozytywnie 

zaopiniował w/w inwestycję drogową. 

 

Wniosek firmy ARKAS – PROJEKT stanowi załącznik nr 11. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak, B. Kurowski. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie ustalenia kryterium wyboru przewożącego zwłoki osób zmarłych lub zabitych w 

miejscach publicznych na terytorium Powiatu Nowomiejskiego do prosektorium. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak, B. Kurowski. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania Komisji  Zdrowotnej w celu racjonalnego i jawnego gospodarowania 

Funduszem Zdrowotnym przeznaczonym dla nauczycieli  zatrudnionych w szkołach i 

placówkach prowadzonych przez  Powiat Nowomiejski. 

 

Zarząd powołał komisję, w skład której weszli: 

1) Katarzyna Trzaskalska - przedstawiciel organu prowadzącego , 

2) Andrzej Korecki  - przedstawiciel organu prowadzącego, 

3) Maria Krezymon –  Związek Nauczycielstwa Polskiego, 

4) Alina Dziekońska - przedstawiciel Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym 

Mieście Lubawskim, 

5) Krzysztof Kliniewski   - przedstawiciel Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku, 
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6) Lucyna Lewon   - przedstawiciel Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji  w 

Nowym Mieście Lubawskim, 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak, B. Kurowski. 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pani Danieli 

Kowalskiej – dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Nowym Mieście Lubawskim w 

sprawie zwiększenia dotacji na realizację zadań samorządu powiatowego w zakresie 

prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej. 

 

Pan Korecki wyjaśnił, że powiat na bibliotekę przeznaczał kwotę 5 000 zł. Dodał, że z tych 

środków były zakupione książki. Pani Kowalska wnioskuje o przyznanie środków w 

wysokości 10 000 zł. 

Pan Starosta zasugerował, żeby zwiększyć kwotę na realizacje zadań określonych w 

porozumieniu. 

Zarząd przychylił się do sugestii pana Starosty i przyznał dofinansowanie w wysokości         

7 000 zł. 

 

Wniosek pani D. Kowalskiej stanowi załącznik nr 12. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                         

B. Grzywacz, A. Stajszczak, B. Kurowski. 

 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze zbiorczym 

zestawieniem dochodów i wydatków projektu budżetu oraz planowanych zadań na         

2016 r. /wersja IV/ 

 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zestawienie, które stanowi załącznik nr 13. 

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacjami o 

przyjęciu osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

 

Informacje stanowią załączniki nr 14 i 15. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

 

 

                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                              Andrzej Ochlak 

 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                        


